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本书内容详实，查询简便，向游客充分展示了上海卢湾区的历史、文化、商业及旅游景
点，希望它能成为读者在游览卢湾区时最佳的随身资料。它不仅提供了每个景点的详细
介绍，并附有详实的实用咨询。

第一部分历史与文化，介绍了卢湾区的概貌，让您对卢湾区有一个最基本的认识。之后
，根据地域或游览的便捷程度，我们将卢湾区划分为3个旅游区域，在每个区域内为读
者详细讲解卢湾内的旅游景点。

在每一个章节的开头，都会有一张该区域的游览地图，并且标注景点的位置；在最后附
录的旅游咨询栏目中，还提供了一些实用的信息，将卢湾区的主要旅馆、餐厅，以及购
物、娱乐与活动场所进行了介绍，以方便读者参考使用。

The book is a handy travel guide that provides detailed information about the history,
culture, business, and tourist destinations in Shanghai's Luwan District. Included in the
book is not only the detailed introduction to each tourist destination, but also the
related practical information for reference.

The first section "History and Culture" gives an outline of Luwan District for readers to
have a basic idea of the district. To make it easier for the travelers, we have devided
Luwan District into three travel areas so as to give detailed introduction to the tourist
sites in each area one by one.

At the beginning of each chapter, there is a tourist map of the area with highlighted
tourist sites. Listed under Travel Information in the appendix at the end is the
information about the major hotels, resturants, shopping and recreational center in
the district ofr readers' esay reference.
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法藏講寺 吉安路271號 天台宗 居然沒去過…
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可惜买不到
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你可知道。 我爱你。
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